
Styremøte SHU        11.2.2025 

 

Styremøte hos Roy. Alle møtte 

 

1. Årsmøte. Ble enig om å avholde årsmøte på Strandheim mandag 7. april kl. 1900. 
Jo-Andre booker huset og sender ut innkalling. Saker skal være styret i hende innen 7. 
mars. Roy kontakter valgkomiteen, Ken Ole og Kai Roger. 
 

2. Johan Ivar Friisvold utmelding fra SHU. 
Han står på at han vil være utmeldt. Uenig i måten tildelingen på Åfarnes har vært gjort 
tidligere. Stiller seg også undrende til «fellesjakten» som utføres mellom felt Åfarnes og 
Rydjord/Frøyset. Siden vi er midt i en driftsplan periode, er det best for begge parter om vi 
bare tildeler dyra i gjenværende periode også til Johan Ivar, og håper han vil fortsette å 
være medlem. 
 

3. Jaktregler i de enkelte feltene. Enighet om at hvert enkelt felt skal ha nedfelt skriftlig et 
regelverk for jakten. Styret oppmoder feltlederne til se på dette før årsmøtet, slik at saken 
kan drøftes på årsmøtet. 

 

4. Felt 4 søkte om å overføre ett dyr fra 2024 til 2025. I følge driftsplanen er det mulighet til å 
søke om dette. Styret vedtok at det er greit å overføre dyret (en bukk) til 2025 jakten. 
 

5. Vårtelling. Ottar og Artur Tore sa ifra i 2024 at det var siste året. Roy spør noen av den 
yngre garde, og finner to nye. I felt 1 og 2 fortsetter Per Egil og Frank. Informere at de får 
dekt km godtgjørelse i forbindelse med tellingen. 

 

 


